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Les principals entitats represen-
tades a la taula de diàleg pel tre-
ball que va convocar el Govern
dijous passat qualifiquen de
“molt positiva” la iniciativa del
cap de Govern, Jaume Bartumeu,
de dialogar amb tots els agents
econòmics i socials del país per
arribar al pacte per a la constitu-
ció econòmica”. Els participants,
de 25 enitats diferents, van ex-
pressar una “gran satisfacció” per
“l’avenç” que suposa, segons ells,
que una trobada així es realitzi
per primera vegada.

L’únic punt que les patronals,
sindicats i associacions veuen
amb recel és el fet que Bartumeu
deixés clar que les conclusions
no serien vinculants política-
ment, però afirmen que “és com-
prensible” i que si han estat con-
sultats és perquè l’executiu “vol
tenir-nos en compte”.

Així, per exemple, el president
de la Confederació Empresarial
(CEA), Xavier Altimir, va explicar
que “intentarem que les conclu-
sions siguin el més vinculants
possible, perquè realment hi ha
idees molt interessants”. El líder
de la patronal va especificar que
calia “passar a l’acció”, i va ressal-
tar que la CEA ja té “quatre co-
missions, i tres són just les matei-
xes que es van decidir dijous”. Cal
recordar que els temes són fisca-
litat, formació i diversificació.

D’altra banda, alguns assistents
posen de manifest el que hi ha en
joc: “Un nou model econòmic
per a Andorra”, en paraules del
president de la Federació de Co-
merciants (FACA), David Fraissi-
net. “Els objectius són compartits

entre tots i el més important és
que ens posem d’acord en benefi-
ci de l’interès general”, va afirmar.
Fraissinet va assenyalar que el
consens havia de ser l’objectiu
primordial “i la missió ha de ser

ajudar”. Des de la Cambra de Co-
merç, la directora, Pilar Escaler,
es mostrava més prudent tot de-
clarant que “només hi ha hagut la
primera presa de contacte, ja es
veurà com evoluciona la feina a

partir del setembre, quan es faran
les primeres reunions”. La direc-
tora només va afegir-hi que el
més important era treballar.

El president de l’Associació de
la Petita i Mitjana Empresa (PI-

ME), Marc Aleix, va assegurar
que estava “molt content” per la
iniciativa del Govern, però que
l’havia decebut “l’actitud” de la
resta d’assistents a la reunió, ja
que considera que “cadascú de-
fensa la parcel·la”. Finalment, des
de l’USdA, la primera secretària
en funcions, María José Espinosa,
va concloure després de la reunió
que “els empresaris només estan
preocupats per la fiscalitat, i a no-
saltres ens interessa la gent”.

Dijous mateix, Eusebi Nomen
ja va avançar que la formació que
lidera se sentia exclosa de la tau-
la, i ahir va remarcar que “el PS
escenifica així la manca de volun-
tat per a la concertació. Els grups
parlamentaris hi havien de ser”.

CR ho veu d’una altra manera.
El conseller Jaume Serrra va ex-
plicar que “entenem que això és
una iniciativa del Govern. No la
critiquem, ja direm el que calgui
dir al Consell General quan es co-
menci a legislar de debò”.

Les entitats econòmiques i socials tenen “bones sensacions” però demanen passar a l’acció
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“Intentarem que les
conclusions siguin el
més vinculants possible,
són molt interessants”
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“El PS escenifica així la
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la concertació. Els grups
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“Els objectius són
compartits entre tots i el
més important és que
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com evoluciona la feina”

DIRECTORA DE LA CAMBRA DE COMERÇ
Jaume Serra

“Entenem que això és
una iniciativa del
Govern. Ja direm el que
calgui dir al Consell”
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L’operari de la construcció que
dijous al matí va caure des d’una
altura de tres metres, just l’alçada
que tenia la plataforma on estava
situat, a les obres de construcció
de l’escola d’Encamp, a Vila, es
manté estable dins la gravetat.
L’home, un resident portuguès de
49 anys, roman ingressat a l’Hos-

pital General de Catalunya, a
Sant Cugat del Vallès, on va ser
traslladat en helicòpter després
que els metges d’urgències del
centre hospitalari Nostra Senyora
de Meritxell procedissin a estabi-
litzar-lo. En cap cas es tem per la
vida de l’obrer.

Les fonts consultades ahir van
assegurar que l’estat del pacient
no havia experimentat cap varia-
ció respecte de la seva arribada al

centre sanitari català, no obstant
això, l’hospital no va poder facili-
tar cap informació oficial sobre el
resultat final que poden tenir les
seqüeles arran de les ferides que
l’home es va fer. La caiguda hau-
ria provocat greus lesions me-
dul·lars a l’obrer. Fonts mèdiques
del centre hospitalari andorrà te-
mien que l’home pogués acabar
quedant paraplègic. Ahir, algunes
fonts es mostraven una mica més

optimistes, encara que aquest ex-
trem no va poder ser confirmat
formalment pels metges que es-
tarien tractant el pacient.

L’accident va ocórrer dijous
poc després de les 8 del matí en
les obres de construcció de les es-
coles noves d’Encamp. Els ins-
pectors de treball i els investiga-
dors de la policia hauran de
concloure quin va ser el motiu de
la caiguda de l’operari.

Es manté estable l’home que va caure a l’obra de Vila
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